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Vragen van het lid Bosman (VVD) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over een gesprek met Professionalisering L.V.V. 
Bonaire (ingezonden 17 november 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het projectplan Professionalisering L.V.V. Bonaire? 

Vraag 2
Bent u van mening dat een professionalisering van de landbouw bij kan 
dragen aan economische ontwikkeling en armoedebestrijding op Bonaire? 

Vraag 3
In hoeverre zou dit projectplan hier een rol kunnen spelen? 

Vraag 4
Welke belemmeringen worden opgeworpen door het eilandsbestuur van 
Bonaire om deze organisatie aan de slag te laten gaan? 

Vraag 5
Welke ondersteuning is er vanuit Nederland beschikbaar voor deze of 
soortgelijke organisaties?
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